



LOGISTIC AGENDA

Tuesday, 22 nd November 2011	Arrival of all participants to Baku. Individual Transfer to the AZCOT Hotel . Address: Husi Hajiyev Str.7, Lane 1, Baku , AZE1001, Azerbaijan Phone: +(99412) 4925477
<div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"><p>Your accommodation is paid by the IDEA project, including breakfast. Any extras: mini bar, telephone, dry cleaning, etc, will be paid by you. Coffee break and lunch will be offered.</p></div>	
Wednesday, 23 rd November 2011	<ul style="list-style-type: none">• Meeting at 09:45 p.m. in the Permanent Secretariat of IGC TRACECA Address: 8/2, T. Aliyarbekov street Baku, AZ1005, Azerbaijan• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the conference hall of the Permanent Secretariat of IGC TRACECA
Thursday, 24 th November 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the conference hall of the Permanent Secretariat of IGC TRACECA
Friday, 25 th November 2011	<ul style="list-style-type: none">• Trainings from 10:00 a.m. till 17:00 p.m. Will be hold in the conference hall of the Permanent Secretariat of IGC TRACECA
Saturday, 26 th November 2011	<ul style="list-style-type: none">• Departure and Individual transfer of all participants.

Contacts

For additional information please contact

Fidan Yusibova

Tel. +994 50 782 57 19

fidan.idea@gmail.com

Notice

Please keep your boarding passes/ train invoices as these are very important documents for reimbursement and per diem. Please hand over the boarding passes/ train invoices to IDEA project before leaving Baku.



ЛОГИСТИЧЕСКАЯ ПОВЕСТКА ДНЯ

Вторник, 22 ноября 2011	Прибытие всех участников в Баку. Индивидуальный приезд в гостиницу AZCOT Адрес: AZE1001Баку, Азербайджан ул. Гуси Гаджиева 7 Тел: +(99412) 4925477
Ваше размещение оплачено проектом ИДЕА. Любые дополнительные расходы: мини бар, телефон, химчистка, и так далее, будут оплачены вами. Кофе брейк и обед будут предоставлены.	
Среда, 23 ноября 2011	<ul style="list-style-type: none">Сбор в 09:45 в здании Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА Адрес: AZ1005 Баку, Азербайджан ул. Генерала Алиярбекова 8/2Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в конференц-зале Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА
Четверг, 24 ноября 2011	<ul style="list-style-type: none">Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в конференц-зале Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА
Пятница, 25 ноября 2011	<ul style="list-style-type: none">Тренинг с 10:00 до 17:00 Будет проведен в конференц-зале Постоянного Секретариата МПК ТРАСЕКА
Суббота, 26 ноября 2011	<ul style="list-style-type: none">Индивидуальный отъезд всех участников

Контактные данные

Для дополнительной информации просим связаться

Фидан Юсибова

Тел. +994 50 782 57 19

fidan.idea@gmail.com

Примечание

Просим сохранить ваши посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд так как данные документы важны при возмещении вам затрат и выплата суточных. Просим передать посадочные талоны/инвойсы за покупку билетов на поезд представителям проекта ИДЕА до того как вы покинете Баку.